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הצעה ) שדרוג מערך צילום ישיבות מועצה  :  2020 ביוליהצעה לסדר היום לישיבת המועצה 

 ( יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27לסדר לפי סעיף 

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן: 

 :    הרקע

הצעתי לסדר בנושא שקיפות ישיבות מועצה  סעיף א' בפה אחד  עבר 19בישיבת המועצה ביוני  .1

: נוסח הסעיף שאושר: ישיבות מועצת העיר יהיו  יה ובה הוחלט לצלם ישיבות מועצהי וועדות עיר

מישיבת המועצה הקרובה, בין אם על ידי  משודרות לציבור מטעם העירייה בשידור חי החל 

טלפון סלולארי שיתופעל על ידי עובד עירייה/דובר העירייה ובהמשך ע"י רכישת מערכת  

 מתאימה. 

 

 רי באיכות שמע ווידאו ירודה. א במשך כחצי שנה צולמו ושודרו ישיבות המועצה על ידי טלפון סלול .2

 

קצועי עם מצלמת וידאו איכותית וחיבור  בתקופת הקורונה שודרו ישיבות מועצה על ידי צלם מ .3

שופרה ללא הכר לרווחת   אווהווידילמספר מיקרופונים המחוברים למערכת.איכות השמע 

 התושבים.   

 

   שקיפות שלטונית היא אבן יסוד בדמוקרטיה. .4

 

צופים, חלקם   7000ור מעל התחברו לשיד בישיבת המועצה האחרונה עפ"י המונה בדף העירייה  .5

 וחלקם צפו מאוחר יותר. הביקורות שקיבלתי על המערכת היו חיוביות. בזמן אמת 

 : מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן
 

המערכת שנעשה בה שימוש בישיבות האחרונות תהיה המערכת שאיתה ישודרו ישיבות   . א

 המועצה מעתה והלאה 

 .  יוכלו להזמין צילום הישיבה שלהם באותו אופן  –ראשי ועדות שיבקשו זאת  . ב

 בכבוד רב, .

 חבר מועצת העיר ,  ירון גדות 

 התעוררות 


